

# EDITOR

**M**erhaba! Üçüncü sayımızla karşınızdayız. Dergi çıkartmak, özellikle de hakemli ve uluslararası bir dergi yayınlamaya çalışmak, işiyle kuyu kazmak misali sabır gerektiren bir işidir: Makalelerin seçilip yayına hazırlanması sürecinde her eserin, alanında uzman, gizlilik esasını benimseyen, ikişer hakem tarafından incelenmesi, gerektiğinde bireysel katkılarıyla düzenlemeleri, çevirilerinin yapılması, dizgisinin hazırlanması ve nihayetinde basılması. Asıl görev ise dağıtım aşamasında amacına ulaşmaktır. Başbakanlık Devlet Arşivleri Genel Müdürlüğü gibi önemli kurumlar tarafından taranarak, Türkiye’deki tüm üniversite kütüphanelerini, ilk 100’e girmiş dünya üniversitelerini, uluslararası kütüphaneleri, Bakanlıkları, resmi makamları, Genelkurmay Başkanlığını, araştırma, fikir ve akademik yeniliklere açık değerli okurları dergimizle buluşturuyoruz. Şüphesiz sizlere yüzeysel biçimde belirtilen bu işlemlerden dolayı zaman zaman bazı aksaklıklar söz konusu olmaktadır.

Yeni Fikir Dergimizin formatını, diğer hakemli dergilerde olduğu gibi, alışagelmış düzen ve içerik halinde görmek isteyen bazı okurlarımız mevcut. Bu yöndeki değerlendirmelerini aldığımızda seviniyoruz. Uzmanlık alanında bile yeterli bilgi birikimine, araştırmaya ve yeniliğe sahip olmayan bir kısım akademisyenin bulunduğu ülkemizde, dergimizin okunduğunu, incelendiğini görmek bütün yorgunluğumuzu aldığı gibi bizleri güçlendiriyor. Dergimizi yayın hayatına geçirme amacımız; adından da anlaşılacağı üzere sadece akademik yazıları değil, akademisyen olmayan kişilerin araştırma ve fikir yazılarını da uluslararası kişi ve kurumlara tanıtılarak alışılmadık dışında, yayın hayatında farklı bir çıkış açmaktır. Bu bağlamda akademik yazılarımız için yazım kuralları ve birbirinden değerli hakem heyetimiz vardır.

Bu sayımızda her biri alanlarında uzman ikişer hakemimiz tarafından incelenen iki adet akademik makalemiz, iki adet özgün çalışma, bir adet röportaj bulunmaktadır: **“Kütahyalı Gaybi Sun’ullah’ın Şiir Dünyası (Keşfü’l-Kıta) İle İlgili Bazı Tespitler”, “Neo-Conizm’in Dehşetengiz “Gıda Emperyalizmi”, “İslami Siyasal Kimliğin Dönüşümünde Öznelere Rolü Ve Demokratikleşme Sorunu”, “İlk Mescitten Bugüne Camii”**, son olarak da yeni nesil bir eğitimci ve iş adamı olan Cengiz ALTINTAŞ röportajını sizlerle buluşturduk.

Dergimize gönderilen yazıların daha önce herhangi bir yerde yayınlanmamış olması ve bize yollandığı sırada diğer dergilerin değerlendirme sürecine alınmamış olmasının gerektiğini hatırlatırız. Yeni Fikir Dergisi’nin yayına hazırlanmasında emeği geçen Yayın Kurulu üyelerimize, bizden manevi desteğini ayırmayan fedakâr hakemlerimize, yabancı dil komisyonu üyelerimize, yazılarını gönderen değerli araştırmacılarımıza, dergimizin basımını gerçekleştiren teknik sorumlumuza teşekkürlerimizi sunuyoruz. Dördüncü sayımızda buluşmak dileğiyle...

*Rabia ÇAKI (Yayın Koordinatörü/Yazı İşleri Müdürü)*

**H**ello! We are in front of you with our third issue. Publishing a magazine, especially an international refereed magazine is a hard business, requires patience and it is just like digging a well with a needle : investigation of every single piece of article by two referees who are experts in their fields and give importance to privacy, adding and individual additions are made if seen necessary, translating the articles, making arrangements and finally publishing. Main work is distributing the magazines. We are distributing this magazine all university libraries, top one hundred universities of the world, international libraries, ministries, official departments to General Staff after it is scanned by Prime Ministry National Archives Management. It is out of doubt that due to these process which we just told superficially , there may be some problems.

Some of our readers want to see the size and formation of New Idea Magazine as they are used to see in other refereed magazines. We are happy to see criticisms made on this point. Seeing that our magazine is read in our country in which there some academicians who are lack of enough knowledge in their fields, not only remove our fatigue but also makes us more powerful. Our main aim in publishing this magazine is not only publishing academic articles but also create a new age by publishing the articles of those who are not academicians and introduce their articles to international individuals or departments. On this point we have editorial staff and arbitration court.

In this issue, we have two academic articles, two original literary texts and one interview which are all examined by two expert referees for each article. “Some definitions related to Poetry World of **Gaybi Sun’ullah from Kütahya**” **“Dreadful “Food Imperialism of Neo-Conism” , Role of Individuals in Transformation of Islamic political identity and problem of being democratic”**, **“Mosques today from first small mosques” and finally the interview of Cengiz ALTINTAŞ who is both a contem**

We want to remind that articles we publish in our magazine have not been published in anywhere before and these articles are evaluated according to arrival order to our center. We give our special thanks to ; Our Publishing Committee members, altruistic referees who always support us morally, our members of board of foreign languages, dear researchers who send their articles , and technical staff who publish our magazine.

Hope to meet in our fourth issue again...

*Rabia ÇAKI (Koordinatör )*

**G**uten Tag! Wir sind mit der dritten Ausgabe vor ihnen. Eine International, referierte Zeitschriftsausdruck ist eine besondere Gedultssache. Es ist so, als würde man mit einer Nadel den Brunnen ausgraben. Bei der Vorbereitung des Artikels wird es von zwei Gutachtern die in diesem Bereich Experten sind, unter der vertraulichen Annehmung alles überprüft. Bei Notwendigkeit kann der Gutachter seine eigene Beiträge hinzufügen. Die Sätze werden nach der Übersetzung geordnet, nachdem ist das für das drucken bereit. Die Hauptaufgabe ist, das Ziel bei der Verteilungsphase zu erreichen. Unsere Zeitschrift wird von wichtigen institutionen wie von der Generaldirektion des staatlichen Archiv durchgescannt. Dank uns treffen sich universitaetsbibliotheken der ganzen Türkei, die weltweit Top 100 Universitäten, die internationale Bibliotheken, das Ministerium, die offiziellen Behörden, und der Generalstab. Unsere Leser die sich für Ideen und akademische Neuigkeiten interessieren, ist unsere Zeitschrift ein Treffpunkt. Zweifellos treffen manchmal Probleme auf, die wir ihnen in oberflächlicher Art und weise angeben, die sie betreffen.

Manchen von unsere Lesern, möchten den Format und Inhalt von unserem Yeni Fikir Zeitschrift so haben, wie es bei den üblich referierten Zeitschriften gewöhnlich ist. Zu dies themigen Bewertungen freuen wir uns immer wieder. Wo es weder hochqualifizierte, noch erforschende oder erneuerungen bei eigenen Akademikern in unserem Land gibt, ist es gut zu wissen, dass unsere Zeitschrift gelesen und begutachtet wird, dies gibt uns Kraft und nimmt unsere Müdigkeit. Unser Ziel; warum wir die Zeitschrift veröffentlichen möchten ist, wie sie auch aus dem Namen entnehmen können, ist das nicht für Akademiker, sondern auch für nicht Akademiker. Sie können hiermit ihre Meinungen, Recherchen

und ihre Anregungen an internationale Personen und institutionen einführen. Statt dem gewöhnlichen haben wir ein anderes Ziel vor mit unserer Zeitschrift. In diesem Zusammenhang haben wir ein wertvolles Gutachtertteam die für die Schreibregeln, und für das Wissenschaftlich akademisches schreiben da sind.

In dieser Ausgabe haben wir im Expertenbereich zwei Gutachter die das Wissenschaftliche rechen. Es beinhaltet auch ein Interview und ein authentisches Werk. Wir haben für euch, von dem Einige Festlegungen über das Gedichtwelt des Gaybi Sun’ullah von Kütahya, Neo-Conismus’ es Entsetzliche ‘Nahrungsmittel Emperialismus’, die Rolle der Subjekte in der Wandlung der islamischen Politik-Identität und das Demokratisierungsproblem und die Moschee seit der ersten Masjit bis heute und als letztes haben wir eine Interview mit einem Erzieher und Unternehmer Cengiz Altıntaş, herausgestellt.

Wir möchten Sie daran erinnern das Artikeln die zu uns geschickt werden, irgendwo anders unveröffentlicht sein müssen, und jenes nicht von anderen Zeitschriften zur Bewertungsprozesses in Kenntnis genommen sein müssen. Wir bedanken uns recht herzlich bei der Vorbereitung der YENİ FİKİR Zeitschrift für die Beiträgen der Redaktionsmitglieder, für die schonungslose moralische Unterstützung der Gutachtern, für die fremdsprachen Kommissionsmitglieder, für die wertvollen Erforscher die uns ihre Artikeln senden, und für den verantwortlichen Techniker der für uns die Zeitschrift ausdrückt. Wir hoffen auf ein wiederTreff bei der vierten Ausgabe...

*Rabia ÇAKI (Koordinatör )*